
Referat fra bestyrelsesmøde d. 7/4 2014 

Deltager: Finn Bjarne, Helle D, Kai, Carsten, Helle A 
 
 
Generelforsamling 
 
Indkomne forslag: Der er kommet et forslag ind vedr. veje og grøfter. Der er et ønske om forbedringer af disse og 
dette skal finansieres via et kontigentforhøjelse. Nogle af de veje og grøfter, der nævnes i forslaget, er er tilknytte 
kommunen. Kai tager kontakt til teknisk forvaltning og informere om lodsejernes bekymringer. 
 
Valg af dirigent: Jens Jensen vil gerne være dirigent 
 
Bestyrelsens beretning: Finn Bjarne laver en tekst og sender pr. mail 
 
Regnskab: Kai har i år haft hjælp af Winkas Pro som koster 198 kr. pr måned. Det betyder blandt andet, at det 
burde være muligt at oplyse generelforsamlingen, hvor meget der er opkrævet hos ikke medlemmer. Men dette er 
ikke muligt alligevel og Kai arbejder videre med WinkasPro. Han har heller ikke mulighed for at se, hvilke lodsejere 
der ikke har betalt og dermed sende en regning til dem.  
 
Bestyrelsesmedlemmer:. Helle og Kai stopper, så der skal findes to nye på generelforsamlingen. Helle spørger 
Emil, om han vil fortsætte som suppleant 
 
Bespisning: Finn Bjarne bestiller 350 smørrebrød i Golfklubben, Kai sørger for personale og drikkevarer 
 
Nøger til selskabslokalet: Carsten sørger for nøgle 
 
Vi mødes omkring kl 18 til generelforsamlingen. 
 


